
Barbara Strzelecka                                                                                          Czeladź, 12.10.2020r.
Radna Rady Miejskiej 
w Czeladzi 

Pani Jolanta Moćko
Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Czeladzi

INTERPELACJA

Mieszkańcy ul. Ogrodowej i tej okolicy zgłaszają potrzebę zagospodarowania terenu po 

byłym szybie Kondratowicz.

Obecnie jest tam dziki park, z którego korzystają miejscowi menele i mają kilka punktów do

spotkań alkoholowych. 

Ponadto niektórzy traktują ten park jako wysypisko śmieci. 

Proponują, aby powstał tam prawdziwy park, tym bardziej, że jest tam do wykorzystania zdrowy 

drzewostan.

W Czeladzi jest wiele parków, ale akurat w tej części miasta ich brakuje. W Siewierzu np. 

stworzono piękny park na bazie istniejącego, nie naruszając natury. Są tam ścieżki i kąciki 

edukacyjne. Środki na ten cel uzyskano z funduszy UE. 

Zgadzam się z mieszkańcami i uważam za zasadne, by powstał tam park. 

Barbara Strzelecka


